
Van: edo <edo0020@hotmail.com>  
Verzonden: maandag 20 augustus 2018 11:30 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
CC: A.gemke <a.gemke@planet.nl>; annetschoevaars@gmail.com 
Onderwerp: vragen over gemeentepolis 
 
Geachte medewerkers van de griffie, 
 
De fractie van GroenLinks heeft vernomen dat Menzis per 1 januari 2019 het aanbieden van 
een zogenaamde gemeentepolis in een groot aantal gemeenten wil beëindigen. Stichtse 
Vecht blijkt een van deze gemeenten te zijn. 
 
Namens onze fractie heb ik  daarover de volgende vragen: 
Is het juist dat ook de gemeente Stichtse Vecht met Menzis in gesprek is over de beëindiging 
van het contract per 1-1-2019 (of een andere datum) ? 
Hoeveel inwoners in onze gemeente maken gebruik van deze verzekering ? 
Indien contract met Menzis beëindigd worden, gaat de gemeente met andere 
zorgverzekeraars in gesprek over een vergelijkbaar pakket ? 
Welke kosten zijn verbonden aan deze voorziening voor de gemeente ? 
Wordt gemeten wat het effect is van deze voorziening voor de mensen die tot de doelgroep 
behoren ?  
 
We zien de antwoorden graag tegemoet, 
met vriendelijke groet, 
Ed. Theunen 
Raadslid GroenLinks. 
 
 
 


